
Zápisnica 
z rokovania Obecného zastuQ!!eľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 06.03.2014 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice 

Rokovanie obecného zastupiteľstva v Drahovciach otvoril a všetkých prítomných privítal starosta 
obce Ing. Juraj Klein v priestoroch zasadačky obecného úradu. Konštatoval, že je prítomných 7 
poslancov (ospravedlnená Mgr. Jana Lajchová, poslanec Surový Juraj bude 10 minút meškať) a 
vyhlásil zasadanie za uznášania schopné. 

Starosta predložil na schválenie program zasadania OZ: 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácie starostu obce 
4. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovými opatreniami 2/2014 a 3/2014 
5. VZN č. 1/2014 o podmienkach prideľovania a správy nájomných bytov v bytový<:h 

domoch 
6. Žiadosť o odkúpenie pozemku - Valia Štefan, Drahovce, Šálkova 1003/14 -

doporučenie pracovnej skupiny 
7. Žiadosti obfanov o odkúpenie pozemkov: 

- Gallas Jura1j a Galasová Barbora, Drahovce, Hlavná 232/108 
- Huňady Marcel, Drahovce, Riadok 413/45 
- Lajcha Peter, Drahovce, Riadok 379/11 

8. Žiadosť občanov o vybudovanie cesty medzi ulicami Poštová a Šálkova 
9. Žiadosť o rozdelenie kúpnych splátok - Bihári Ladislav a Bihári Mário, Drahovc~~, 

Školská č. 850/14 
10. Určenie členov komisie na prevzatie Oznámenia funkcií, zamestnaní, činností a 

majetkových pomerov starostu obce za predchádzajúci kalendárny rok v zmysle 
zákona č. 357 /2004 Z.z. 

11. Diskusia 
12. Záver 

Pán starosta sa spýtal, či majú poslanci niečo na doplnenie do programu, keď nemali, pristúpili k 
hlasovaniu. 
H 1 a s o v a n i e č. l, k predloženému programu: 
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán Martin, Ing. Rapavý 
Patrik, Bc. Varačka Jozef 
PROTI: -
ZDRžAL SA: -
Výsledok hlasovania: 
ZA:7 
PROTI: O 
ZDRžAL SA: O 
Na základe výsledkov hlasovania poslancov bol program zasadania schválený. 

Starosta obce navrhol za overovateľov zápisnice ďalších nasledujúcich poslancov a to p. Ledeckého 
Miroslava ap. Gajara Ivana. 
Hl a s o vanie č. 2,. k určeniu overovateľov: 
ZA: Bednár Michal, Majtán Martin, Ing. Rapavý Patrik, Bc. Varačka Jozef ' 
PROTI: -
ZDRžAL SA: Gajar Ivan, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef 
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Výsledok hlasovania: 
ZA:4 
PROTI: O 
ZDRŽAL SA: 3 
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach boli za overovateľov určení p. 
Ledecký Miroslav ap. Gajar Ivan. 

UZNESENIE č. 10/2014 k bodu 1. Otvorenie, schválenie programu a určenie overovateľov 
zápisnice. 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach 
SCHVAĽUJE ~/ 
1. program rokovania obecného zastupiteľstva / // 

2. overovateľov zápisnice: p. Ledeckého Miroslava ap. Gajara I~~~· .. c.:.-·'~.~~„.„.„„ . .'„„„„.„„„ .. 
Podpis: Ing. Juraj Klein - starosta 

2. Kontrola plnenia uznesení 
----

Mgr. Varačková Mária predložila kontrolu plnenia uznesení z rokovania OZ dňa 21.01.2014, z 
ktorej vyplynulo, že uznesenia sú splnené alebo v riešení. 
Pán starosta doplnil, že overovatelia zápisnice pán Juraj Surový, Ing. Patrik Rapavý odmietli 
podpísať zápisnicu zo zasadania OZ dňa 21.01.2014 z dôvodu, že zmeny, ktoré navrhovali neboli 
akceptované. Do podateľne obecného úradu odovzdali zápisnicu predloženú na overenie s 
doplnením bodu 3. a nasledovným textom: "Overovatelia p. Juraj Surový, Ing. Patrik Rapav_v 
odovzdali doplnenú zápisnicu zo zasadnutia OZ dňa 21. O 1. 2014. Žiadali doplnenie zápisnice o 
informácie zo svojich hodnoverných poznámok priamo do bodov zápisnice a nie ako dodatok na 
konci zápisnice. Pani zapisovateľka odmietla tieto skutočnosti doplniť do bodov zápisnice, z 
dôvodu, že ich nemá takto podrobne zachytené vo svojich poznámkach, tieto budú na základe 
inštrukcie od starostu uverejnené až v záverečnej časti zápisnice. Na základe tejto skutočnosti sa 
overovatelia zápisnice rozhodli túto podpísať až po doplnení požadovaných skutočností ku 
konkrétnym bodom. Zápisnica po doplnení informácií overovateľov, bola po predošlej mailovej 
komunikácii dňa 17.02.2014 odovzdaná do podateľne obecného úradu." 
Pán starosta dal k tomu vyjadrenie: „Pani zapisovateľka urobila zápis, ktorý zodpovedal tomu čo 
sme počuli a ktorý som dal k nahliadnutiu pani prokurátorke, ktorá bola na tomto OZ prítomná. Pán 
Surový mi na to povedal, že on má podrobný záznam a chcel dať do zápisnice niektoré veci od 
slova do slova. Pán Surový vyčiarkol zápisy, ktoré sme mali my a s červeným doplnil to čo chcel 
on. Upozornil som ho na to, že nakoľko som ja tieto veci nepostrehol a ani pani zapisovateľka, som 
ochotný doplniť tieto veci v celom rozsahu po poskytnutí tohto záznamu. Sľúbil, že v pondelok mi 
tento záznam poskytne, no neposkytol. Na to som mu dal odpoveď, že nebudem meniť zápisnicu 
a ani dopÍňať o veci, ktoré som nepočul a ktoré tak isto by ich mohla vytknúť prokuratúra ak by boli 
nepravdivé, alebo zavádzajúce. P. Surový bol vyzvaný, aby ich doplňujúce poznámky dal na koniec 
zápisnice ale tak isto odmietol. Pani zapisovateľka ich oslovila, aby podpísali aspoň body, s ktorými 
súhlasia ale i to odmi1etli. Takže zápisnica vyšla s mojím podpisom tak ako bola zapísaná a dodatok 
k tejto zápisnici, ktoľ)Í chceli pán Surový a aj pán Ing. Rapavý je k nahliadnutiu na obecnom úrade. 
Takto zapísanú zápisnicu som odovzdal i prokurátorke aj s poznámkami overovateľov." 
Ing. Rapavý Patrik sa pýtal, prečo dovetok nie je uverejnený. 
Starosta opätovne odpovedal, že veď sami v texte doplnenia uviedli, že zápisnicu nepodpíšu, až keď 
bude doplnená podľa ich poznámok do jednotlivých bodov, nie na konci zápisníc~. Starosta 
opätovne podotkol, že odmieta zverejniť zápisnicu takto doplnenú nakoľko ide o text, kt9~ý on takto 

podrobne a presne nezachytil, ani zapisovateľka takto podrobne nemá zachytené 1,1~' sv. ojich 
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poznámkach. Starosta ešte raz zdôraznil, že mohli mať svoje zápisky na konci zápisnice v plnom 
rozsahu a v znení ale oni to odmietli, čo dali aj písomne a tým je to preukázateľné. 
Na zasadanie sa dostavil poslanec Juraj Surový. 
Zapisovateľka doplnila, že za "dovetok" považovala celý doplnený bod 3. Keďže do podateľne 
odovzdali celú doplnenú zápisnicu opatrenú podpismi na každej strane a zápisnicu, ktorú im 
vytlačila vo farbe s bodom 3. na konci tejto zápisnice nepodpísali ani neodovzdali, navyše do textu 
uviedli, že " ... sa overovatelia zápisnice rozhodli túto podpísať až po doplnení požadovaných 
skutočností ku konkrétnym bodom" tak z uvedeného bolo jasné, že si uverejnenie svojich dodatkov 
na konci zápisnice neželajú a zverejnila zápisnicu v súlade s právnymi normami podpísanú 
starostom bez podpisov overovateľov. 
Pán Surový sa pýtal, či je problém, aby bolo niečo do zápisnice doplnené. 
Starosta zopakoval, to čo pred jeho príchodom, že v pondelok mal pán Surový predložiť záznam, z 
ktorého čerpal. 
Pán Surový vysvetlil, že záznam získal za svoje peniaze vo svojom voľnom čase a svojim podpisom 
potvrdil, že záznam nebude rozširovať. Rozhorčilo ho, že dvaja overovatelia zhodne doplnili text, 
ktorý aj tak nebol vložený do zápisnice. Starosta opätovne vyjadril, že zapisovateľka ho však takto 
podrobne nemá zapísaný a pán starosta odniesol k nahliadnutiu zápisnicu aj doplnenie overovateľov 
pani prokurátorke, ktorá súhlasila s jeho obsahom. 
Pán Surový sa pýtal, kedy v minulosti bolo niečo doplnené na koniec zápisnice. 
Starosta odpovedal, že pred časom pán Maceka nesúhlasil s určitým bodom v zápisnici, tak ju 
podpísal na všetkých ostatných stranách a pri bode s ktorým nesúhlasil doplnil text, uviedol, že má 
výhrady a tento text opatril podpisom, čo aj pán Maceka hneď potvrdil. 
Pán Ledecký Miroslav konštatoval, že keď mali možnosť podpísať doplnenie, tak ako im bolo 
navrhnuté a chceli ho mať zverejnené mohli tak urobiť, a zápisnica s doplm:ním bodu 3. by bola 
celá zverejnená. 
Starosta prečítal z rokovacieho poriadku § 13 bod 1. "Z rokovania obecného zastupiteľstva sa 
vyhotoví do 1 O dní zápisnica, ktorá obsahuje záznam o tom, kto viedol rokovanie, počet prítomných 
poslancov, program zasadnutia, stručný a vecný obsah rokovania a prijaté uznesenia, počty hlasov 
pri jednotlivých hlasovaniach, príp. menovité hlasovanie, ak s tým poslanci súhlasia. ", to znamená 
že zápisnica zachytáva stručný a vecný obsah rokovania, nie rokovanie od slova do slova. 
Na konci tohto bodu starosta zdôraznil, že zverejniť sa môže iba zápisnica z OZ, ktorá je platná teda 
podpísaná starostom a každý občan si môže nepodpísané dodatky, ktoré doplnili k zápisnici 
overovatelia p. Juraj Surový a Ing. Patrik Rapavý, pozrieť na obecnom úrade. 

UZNESENIE č. 11/2014 k bodu 2. Kontrola plnenia uznesení 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach 
BERIE NA VEDOMIE 
kontrolu plnenia uznesení zo zasadania OZ dňa 21.01.2014. 

3. Informácie starostu obce 

.,..,.----., 

/ 
.... . ..................................... . 
Po p ng. Juraj Klein - starosta 

Pán starosta informoval občanov, že do konca februára boli opätovne podané žiadosti na envirofond 
na rekonštrukciu vodojemu aj na rozšírenie vodovodnej siete a na zberný dvor. S pánom Jánošíkom 
je potrebné doriešiť projekt na zokruhovanie vodovodných vetiev a následne podať na envirofond 
do ďalšieho obdobia. Bol podaný projekt na MV SR na II. etapu kamerového systému. Na 
rozšírenie kamerového systému máme predbežne schválených 9.000 eur, čaká sa iba na schválenie a 
podpis pána ministra. Minulý týždeň nám prišlo na účet 36 OOO eur - nenávratný príspevok pre 
projekt financovaný úverom prostredníctvom EU z grantu za šetrenie viac ako 40 % elektrickej 
energie na verejnom osvetlení po vykonanej rekonštrukcii. Tento grant môžeme VYlJžiť podľa 

vlas·t.né.ho uváženia. Do konca marca podáme opätovne žiadosť na Ministerstvo finantSŔ - na 
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zateplenie budovy materskej škôlky. Ideálne by bolo, keby sme dostali finančné prostriedky 
nakoľko tento rok ide aj nadstavba škôlky, tak by sa práce previedli súčasne. Dňa 28. februára 2014 
Ministerstvo životného prostredia SR vyhlásilo výzvu na predkladanie ~~iadostí o nenávratný 
finančný príspevok na vybudovanie kanalizácií aj pre obce nad 2000 obyvateľov, čiže aj pre nás. 
Tým, že teraz konečne po troch rokoch vyšla výzva na kanalizáciu sa potvrdili slová pána starostu, 
že nedalo sa doteraz nič robiť bez výzvy, iba čakať. Teraz začne tvrdá práca na príprave obsiahlej 
dokumentácie súvisiacej so žiadosťou o dotáciu. Dátum uzavretia výzvy je 6. júna 2014. 
Starosta taktiež oboznámil prítomných, že koncom marca sa vďaka finančnej podpore pána 
prezidenta SR a predsedu vlády SR p. Fica vo výške S.OOO eur zúčastní majstrovstiev SR všetkých 
6 družstiev detí a mládeže z centra voľného času súťaže Odysea mysle v Komárne. Týmto 
príspevkom sa pokryjú všetky náklady. Ak budú úspešní, čakajú ich Majstrovstvá Európy v Tatrách 
a následne Majstrovstvá sveta v Amerike, na ktoré v prípade že to bude aktuálne, máme prisľúbenú 
ďalšiu dotáciu. 
Do zasadacej miestnosti prišiel pán docent JUDr. Štefan Kočan PhD„ ktorého pán starosta 
predstavil a privítal ako právneho zástupcu obce Drahovce, ktorý bude pracovať a riešiť rôzne 
sporné podnety, ktoré sa vyskytli v poslednom čase vo väčšej miere. Taktiež bude zamestnaný na 
dohodu odborný poradca pre stavebné práce - Ing. Sedláčik Peter a odborný poradca pre verejné 
obstarávanie Bc. Kostolanský Stanislav. Ak by niekto namietal, zdôraznil starosta, tak má na to 
právo, pretože je pravda, že nás to bude niečo stáť, ale ako sa ukázalo, je to potrebné a aspoň sa 
nebudeme obávaf, že niekto bude spochybňovať našu prácu, pred rôznymi orgánmi ako aj občanmi. 
Starosta zároveň prečítal § 373 zák. č. 300/2005 Z.z. Trestný zákon: Ohováranie: "Ohováranie. 1) 
Kto o inom oznámi nepravdivý údaj, ktorý je spôsobilý značnou mierou ohroziť jeho vážnosť u 
spoluobčanov, po.škodiť ho v zamestnaní, v podnikaní, narušiť jeho rodinné vzťahy alebo spôsobiť 
mu inú vážnu ujmu, potrestá sa odňatím slobody až na dva roky. 2) Odňatím slobody na jeden rok 
až päť rokov sa páchateľ potrestá, ak spácha čin uvedený v odseku 1 a) a spôsobí ním značnú 
škodu, b) z osobitného motívu, c) verejne , alebo d) v podnikaní závažnejším spôsobom 
konania. 
3) Odňatím slobody na tri roky až osem rokov sa páchateľ potrestá, ak spácha čin uvedený v odseku 
1 a) a spôsobí ním škodu veľkého rozsahu, alebo b) a spôsobí inému stratu zamestnania, 
úpadok podniku alebo rozvod manželstva." 
Túto informáciu podal na margo toho, že na minulom zasadaní bolo občanom podsúvané, že 
starosta sa neprávom obohacuje na plate a hlasovanie poslancov je ovplyvňované zo strany starostu. 
Nie je to pravda a starosta zdôraznil, že si váži všetkých ľudí, či ide o poslancov alebo občanov, 
ktorí pre túto obec tvrdo pracujú a nenechá ich dehonestovať a bude ich tvrdo hájiť. Starosta na 
základe uvedeného zvažuje, že spomenutý paragraf v súvislosti so svojim platom a ďalšími 
udaniami aj v praxi využije. Na margo toho vysvetlil prítomným občanom, ako to v skutočnosti 
bolo, že v roku 2012 bolo zákonom dané, že plat starostu sa raz ročne musí prerokovať. Pri jeho 
prerokovaní nikto nedal návrh na zníženie ani zvýšenie platu, a teda plat bol prerokovaný v rámci 
valorizácie, k čomu aj prebehlo hlasovanie. Hlasovanie dopadlo 4 ku 4 a teda plat starostu sa 
nezmenil ani v rámci valorizácie, čo dokazujú aj výplatné pásky. Pán Maceka dal podnet na 
šetrenie na prokuratúru. Prokuratúra dala stanovisko, že hlasovanie bolo nadbytočné nakoľko nebol 
podaný návrh zo strany poslancov na zvýšenie, alebo zníženie a teda jednalo sa len o valorizáciu 
ktorá je zo zákona a ktorú je potrebné v zmysle zákona raz ročne prerokovať. Zároveň uložil 
starostovi oboznámiť o tom poslancov, nakoľko oni stanovujú plat prípadne jeho navýšenie 6 
zníženie, nie starosta. V roku 2013 na základe odporučenia prokuratúry hlasovanie neprebehlo 
priamo v bode, nakol'ko ani tento krát nebol podaný návrh na zmenu platu zo strany poslancov a tak 
v rámci valorizácie bol plat starostu prerokovaný. Aj uznesenie znelo, fo plat starostu bol 
prerokovaný, a toto uznesenie aj hlasovanie riadne prebehlo. Pán Maceka dal opätovne podnet na 
prokuratúru. Tentokrát prokuratúra odpovedala, že starosta mal dať hlasovať aj keď išlo len 
o valorizáciu. Na minulom zasadaní bol prítomný pán prokurátor aj pani prokurátorka a plat na 
podnet pani prokurátorky, aby nedochádzalo k nedorozumeniam, bol opätovne schválenfv presnej 
výške v eurách. Starosta na základe rozporných stanovísk prokuratúry podal podnet ~a, Krajskú 
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prokuratúru do Trnavy, aby rozhodla, ako to vlastne má byť a samozrejme bude všetkých 
informovať. Zároveň však podotkol, že táto záležitosť nemá nič spoločné s obohacovaním sa 
starostu v rámci platu, a to čo sa ZOMOS na čele s niektorými poslancami snažil občanom 
podsúvať je nepravdivé a vykonštruované. Starosta zároveň vyzval poslancov ako aj občanov, ak si 
niekto myslí, že sa neoprávnene obohatil na plate, nech podá na neho trestné oznámenie a nech 
nepíše po internete nepravdivé tvrdenia a nech sa nesnažia podsúvať občanom nezmysly, veď plat 
starostu určujú poslanci a nie starosta a taký aký mu priznali na začiatku taký je aj dnes. Podotkol, 
že jemu sa plat za celé funkčné obdobie zmenil len valorizáciou zo zákona, čo si môžu aj preveriť, 
pretože plat starostuje verej ne prístupný. 

UZNESENIE č. 12/2014 k bodu 3. Informácie starostu obce 
Obecné zastupite.ľstvo v Drahovciach 
BERIE NA VEDOMIE 
informácie starostu obce 

4. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovými opatreniami 2/2014 a 3/2014 

Pani Imrišíková A.ruta predložila návrh na zmenu rozpočtu 2/2014, ktorý sa týka v príjmovej časti 
dotácií na matrič:nú činnosť: zníženie o 9,67 E, na register obyvateľov: zvýšenie o 0,75 €, na 
prenesené kompetencie - školstvo: 2.462,00 E, vzdelávacie preukazy 1-3/2014 - školstvo: 1.406,00 
€, príspevok na výchovu a vzdelávanie pre materskú školu 1-8/2014: 2.604,00 €, na podporu 
zamestnávania: J.651,00 € a nenávratný príspevok pre projekt financovaný úverom - rekonštrukcia 
verejného osvetlenia: 36.306,00 €. Vo výdavkovej časti ide o použitie týchto účelovo viazaných 
prostriedkov okrem príspevku za šetrenie elektrickej energie, ktorého účel nie je zatiaľ konkrétne 
určený, sú súčasťou príjmov obce. 
Zmena rozpočtu 3/2014 predstavuje výdavok na kúpu rozmetadla (996,00 1E) a mzdu + odvody 
(2.282,00 €) a stravné lístky (615,00 E) na nasledujúcich 6 mesiacov pre zamestnanca, ktoré 
uhrádzal prvých 6 mesiacov štát. V kapitálových výdavkoch ide o práce a materiál naviac pri 
projekte rekonštrukcie verejného osvetlenia (12.193,O1 E), ktoré sú vykryté z poskytnutého grantu. 
H 1 a s o vani e č. 3, k schváleniu rozpočtového opatrenia 3/2014: 
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Ledecký Miroslav, Majtán Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový 
Juraj, Bc. Varačka Jozef 
PROTI: -
ZDRŽAL SA: Maceka Jozef 
Výsledok hlasovania: 
ZA:7 
PROTI: O 
ZDRŽAL SA: 1 
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bolo rozpočtové opatrenie 3/2014 
schválené. 

UZNESENIE č. 13/2014 k bodu 4. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovými opatreniami 2/2014 a 
3/2014 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach 
BERIE NA VEDOMIE 
návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením 2/2014 
SCHVAĽUJE 

návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením 3/2014. 
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· Š: Ing. Juraj K.lei\~ starosta 
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S. VZN č. 1/201~~odmienkach prideľovania a správy nájomných bytov v bytových domoch 

Pán starosta skonštatoval, že návrh VZN č. 112014 poslanci dostali vopred, bol zverejnený aj na 
úradnej tabuli a na internetovej stránke obce. Poslanci malí možnosť podať doplnenie, alebo návrhy 
na zmenu. Túto mofoosť využil Ing. Rapavý Patrik. Poslal mailom doplnenie: článku 4 - Postup pri 
prideľovaní a nájme bytov tak, aby o pridelení nájomného bytu nerozhodovala komisia ustanovená 
OZ, ale celé obecné zastupiteľstvo. 
Pán starosta k tomuto návrhu vyjadril svoj súhlas, aby boli všetci poslanci v tejto komisii, okrem 
poslanca p. Maceku Jozefa, a to z dôvodu, že keď sa na zasadaní OZ dňa 22.03.2013 hlasovalo o 
zámere dať do prenájmu pozemok za účelom výstavby bytového nájomného domu zdržal sa 
hlasovania a na zasadaní OZ dňa 24.04.2013 pri schvaľovaní návrhu zmluvy o uzavretí budúcej 
kúpnej zmluvy o prevode vlastníctva bytového domu bol pán Maceka proti. 
Pán Maceka sa ohradil, že on bol proti spôsobu, akým sa výstavba realizovala,. poslanci totiž nemali 
možnosť výberu dodávateľa stavby. 

Pán Ledecký doplnil, že práve týmto spôsobom, ktorý bol pred tým určený a odsúhlasený ako aj 
vysvetlený, bolo všetko okolo výstavby na krku investora a nie obce a obec tým nemala žiadne 
povinnosti navyše, ani nebola zaťažená finančne. 
Starosta opätovne vysvetlil spôsob výstavby: štátom je presne určená výška dotácie, takže bez 
ohľadu na dodávateľa cena zostáva rovnaká. Tým, že sme dali pozemky do pn~nájmu tak sme počas 
celej doby výstavby za stavbu nezodpovedali, nemuseli sme robiť verejné obstarávanie na 
realizátora stavby,, všetky náklady boli na investorovi počas celej výstavby. Na margo toho investor 
ešte žiadne peniaze od štátu nedostal a až teraz boli podané zo strany obce žiadosti. Keby 
investorom bola obec, celá výstavba by sa predÍžila o dobu verejného obstarávania na dodávateľa 
stavby. Obec by zodpovedala za všetko, teda aj za úraz, ktorého sme boli svedkami, ale hlavne už 
od začatia výstavby by musela splácať poskytnuté finančné prostriedky. Takto celú zodpovednosť 
za výstavbu a financovanie preberal investor. To znamená, že spôsob výstavby, ktorý sme zvolili bol 
pre nás po všetkých stránkach veľmi výhodný. 
Ing. Rapavý nesúhlasí s tým, aby bol pán Maceka vylúčený z výberovej komisie. 
Pán starosta povedal, že on iba vyslovil svoj názor. 
Ing. Rapavý Patrik aj pán Surový vyjadrili svoju spokojnosť so spôsobom výstavby, bytovka je 
postavená, projekt výborný, išlo im len o to aby aj p. Maceka bol v komisii. 
H 1 a s o van i e č. 4, k schváleniu zámeny textu článku 4 Postup pri prideľovaní a nájme bytov 
bod 1) "na základe návrhu komisie ustanovenej OZ" za text: "na základe návrhu komisie všetkých 
poslancov" 
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán Martin, Ing. Rapavý 
Patrik, Surový Juraj, Bc. Varačka Jozef 
PROTI: -
ZDRŽALSA:-
Výsledok hlasovania: 
ZA: 8 
PROTI: O 
ZDRŽAL SA: O 
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bola zmena textu v článku 4 bod 1) 
schválená. 

Pán starosta navrhol doplniť za text v článku 1 Úvodné ustanovenia bod 4) po1čas 30 rokov na text 
počas minimálne 30 rokov, nakoľko sa zmenili podmienky zo štátu. 
H 1 a s o vanie č. 5, k schváleniu doplnenia textu článku 1 Úvodné ustanovenia bod 4) ''počas 30 
rokov" na text ''po/5as minimálne 30 rokov". 
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Ledecký Miroslav, \1aceka Jozef, Majtán Martin, Ing. Rapavý 
Patrik, Surový Juraj, Bc. Varačka Jozef \\ 
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PROTI: -
ZDRŽALSA:
Výsledok hlasovania: 
ZA: 8 
PROTI: O 
ZDRžALSA: O 
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bola zmena textu v článku 1 bod 4) 
schválená. 

H 1 a s o v a n i e č. 6, k schváleniu VZN č. 1/2014 o podmienkach prideľovania a správy 
nájomných bytov v bytových domoch 
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán Martin, Ing. Rapavý 
Patrik, Surový Juraj, Bc. Varačka Jozef 
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -
Výsledok hlasovania: 
ZA: 8 
PROTI: O 
ZDRžAL SA: O 
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bolo VZN č. 1/2014 o podmienkach 
prideľovania a správy nájomných bytov v bytových domoch schválené. 

UZNESENIE č. 14/2014 k bodu 5. VZN č. 112014 o podmienkach prideľovania a správy 
nájomných bytov v bytových domoch 
Obecné zastupitel"stvo v Drahovciach 
SCHVAĽUJE 

1. zámenu textu článku 4 Postup pri prideľovaní a nájme bytov bod 1) "na základe návrhu 
komisie ustanovenej OZ" za text: "na základe návrhu komisie všetkých poslancov" 

2. doplnenie textu článku 1 Úvodné ustanovenia bod 4) ''počas 30 rokov" na text ''počas 
minimálne 30 rokov" 

3. návrh VZN č. 1/2014 o podmienkach prideľovania a správy nájomný yt9v v bytových 
domoch vrátane dvoch pripomienok / 

v . 
,;;....-------

6. Žiadosť o odkúpenie pozemku - Valia Štefan, Drahovce, Šálkova 1003/14 - doporučenie 
pracovnej skupiny___ 

Členovia pracovnej skupiny vykonali obhliadku na mieste a skonštatovali,, že ide o pozemok 
nezastavaný stavbou, ktorý sa nachádza pred vstupom na pozemok a ktorý sa nedá ani inak využiť. 
Starosta doplnil, že v tomto prípade sa musí postupovať podľa osobitného zákona. 
UZNESENIE č. 15/2014 k bodu 6. Žiadosť o odkúpenie pozemku - Valla Štefan, Drahovce, 
Šálkova 1003/14 -·doporučenie pracovnej skupiny 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach 
BERIE NA VEDOMIE 
vyjadrenie pracovnej skupiny k žiadosti p. Vallu Štefana, Drahovce, Šálkova lU2DJLI 4 o odkúpenie 



7. Žiadosti občanov o odkúpenie pozemkov 

Pán starosta predložil nasledovné žiadosti občanov o odkúpenie časti obecných pozemkov: 
- Gallas Juraj a Galasová Barbora, Drahovce, Hlavná 232/108 
- Huňady Marcel, Drahovce, Riadok 413/45 
- Lajcha Peter, Drahovce, Riadok 379111 
- po spracovaní pozvánok dňa 27.02.2014 bola doručená žiadosť Ing. Stanislavy Vrábľovej, 
Drahovce, Dedinská 116 - poslanci súhlasili so zaradením tejto žiadosti k ostatným dnes 
prerokovávaným žiadostiam. 
H 1 a s o vanie č .. 7, k schváleniu členov pracovnej skupiny v zložení Ledecký Miroslav, Majtán 
Martin, Ing. Rapavý Patrik na posúdenie štyroch vyššie uvedených žiadostí občanov o odkúpenie 
časti obecných pozemkov 
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán Martin, Ing. Rapavý 
Patrik, Surový Juraj, Bc. Varačka Jozef 
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -
Výsledok hlasovania: 
ZA: 8 
PROTI: O 
ZDRŽAL SA: O 
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach boli schválení členovia pracovnej 
skupiny v zložení Ledecký Miroslav, Majtán Martin, Ing. Rapavý Patrik na posúdenie v tomto bode 
uvedených žiadostí občanov o odkúpenie časti obecných pozemkov. 

UZNESENIE č. 16/2014 k bodu 7. 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach 
SCHVAĽUJE 

členov pracovnej skupiny na posúdenie štyroch žiadostí občanov ot:dkú ~stí obecných 
pozemkov v zložení: Ledecký Miroslav, Majtán Martin, Ing. Rapavý Pat · // 

c....-
.............. „ ..................................... . 

Podpis: Ing. Juraj Klein - starosta 

8. Žiadosť občanov o vybudovanie cesty medzi ulicami Poštová a Šálkova 

Pán starosta sa pýtal poslanca pána Maceku, či má doma projektovú dokumentáciu k otvoreniu 
ulice medzi ulicami Poštová a Šálkova. Pán Maceka odpovedal kladne, tak ho pán starosta požiadal, 
aby projektovú dokumentáciu doručil na obecný úrad. 
Pán starosta prec5ítal žiadosť o vybudovanie cesty, ktorú predložili majitelia pozemkov pod 
plánovanou cestou medzi ulicami Poštová a Šálkova, kde požadujú urýchlenie výstavby novej 
komunikácie v súlade s platným územným plánom obce. V žiadosti píšu, že výstavbou tejto ulice sa 
zaoberá už tretie zastupiteľstvo a je k nej vypracovaná potrebná stavebná dokumentácia, preto 
žiadajú o jej zaradenie medzi rozvojové priority obce. Zároveň svojimi podpismi deklarujú svoju 
vôľu odpredať do vlastníctva obce potrebné pozemky na vybudovanie tejto komunikácie a to za 
symbolickú hodnotu O, 1 €/m2. Prílohu tvorí 21 podpisov od zúčastnených občanov. Starosta 
žiadosť preveril, zisťoval možnosti zo štátu a informoval prítomných, že najskôr treba dať do 
poriadku závažné veci, najmä to, že na žiadosti sú podpísaní ľudia, ktorí už pozemky nevlastnia, 
vlastníkmi sú už ich deti. Ďalej sa zistilo, že niektorí vlastníci majú dotknutú pôdu evidovanú ako 
ornú pôdu, iní ako záhradu, či ostatné plochy. Treba dať do poriadku tieto veci: podpisy občanov, 
ktorí figurujú na listoch vlastníctva, t.j. súčasných majiteľov, nie občanov, ktorí majú µvalý pobyt 
na uvedených uliciach, treba skontrolovať, ktoré pozemky sú evidované ako záhrady, ktoré ako orná 
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pôda a prejednať akým spôsobom je odpredaj možný. Pán starosta upozornil občanov, že cesta je 
zastavaná plocha a ak by došlo k prevodu na obec, môže obec žiadať ministerstvo o dotáciu na 
vybudovanie tejto cesty, ale len v prípade, keď bude vyhlásená výzva. 
Pán starosta zdôraznil, že má záujem aby táto ulica bola vybudovaná a navrhol, aby občania, ktorí 
tam majú pozemky, vytvorili prípravný výbor, ktorý bude preverovať uvedené náležitosti, podklady 
a katastrálne dokumenty. 
Pán Ledecký navrhol pripraviť zoznam skutočných vlastníkov pozemkov, aby sa najskôr zistil ich 
skutočný záujem o odpredaj. Ak by jeden, či dvaja nesúhlasili, zablokujú t)rm celý projekt. 
Obec pripraví zoznam vlastníkov, členovia výboru ich navštívia, zistia ich záujem o odpredaj 
pozemku pod cestu a požiadajú o súhlas so spracúvaním ich osobných úda8ov na uvedený účel. 
Starosta požiadal pani Kúdelovú, či by sa mohla týmito záležitosťami zaoberať. Dostane do rúk 
podklady ohľadom vlastníkov, ktorých potom navštívi. Pani Kúdelová požiadala o pomoc niekoho z 
poslancov, Ing. Rapavého Patrika, alebo pána Maceku Jozefa, ktorý vybavoval veci okolo 
projektovej dokumentácie. Podľa jej vyjadrenia, pán Maceka tie role veľmi dobre pozná, aj tam 
niektoré vykupoval. Po krátkej rozprave bolo dohodnuté, že záležitosťami okolo otvorenia novej 
ulice sa budú zaoberať p. Kúdelová v spolupráci s poslancami Ing. Rapavým Patrikom a p. 
Macekom Jozefom. 
Ing. Rapavý inf01moval, že sa rozprával aj s pánom Čellárom ml. o otvorení novej ulice, ktorý by 
bol prístupný dohode. 
Poslanci diskutovali o minulých rokovaniach s rodinou Čellárovou a rozpravu zakončili návrhom, 
aby poslanci Ing. Rapavý a p. Surov)' dohodli s p. Čelárom ml. stretnutie aj za prítomnosti p. 
starostu a ešte raz navštívili manželov Čellárových za prítomnosti ich syna a pokúsili sa o dohodu 
ohľadom zámeny alebo predaja pozemku potrebného k otvoreniu novej ulice. 

UZNESENIE č. 17/2014 k bodu 8. Žiadosť občanov o vybudovanie cesty medzi ulicami Poštová a 
Šálkova 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach 
BERIE NA VEDOMIE, 
1. že pani Kúdelová v spolupráci s poslancami OZ pánom Macekom Jozefom a Ing. Rapavým 
Patrikom pripravia súhlasné stanoviská všetkých aktuálnych vlastníkov pozemkov na uliciach 
Poštová a Šálková 
2. že poslanci Ing. Rapavý Patrik, pán Surový Juraj a pán starosta navštívia ešte raz manželov 
Čellárových za prítomnosti ich syna v záujme dohody ohľadom zámeny ale~aja pozemku 

potrebného k otvoreniu novej ulice p~C~~;~~ ;~,;;:~;;~ 

9. Žiadosť o rozdelenie kúpnych splátok - Bihári Ladislav a Bihári Mário, Drahovce, Školská 
č. 850/14 

Pán starosta prečítal žiadosť občanov Mária a Ladislava Biháriových o rozdelenie splátok kúpnych 
záloh na rodinné domy súpisné číslo 848 a 849. Sumu, ktorú doteraz zaplatili žiadajú rozdeliť 
rovným dielom a platby budú odteraz realizovať samostatne. 
Starosta by s ich žiadosťou aj súhlasil, ale je potrebné aj na Katastri rozdeliť tieto domy. Jeden zo 
žiadateľov totiž platí, nie síce pravidelne, ale druhý neplatí. Keď budú mať každý svoju časť, tak s 
neplatičom môžeme riešiť podÍžnosti samostatne za pomoci exekútora. 
Poslanci po krátkej rozprave hlasovali. 
H 1 a s o van i e č. 8, k schváleniu rozdelenia kúpnych splátok za rodinné domy súp. č. 848 a 849 
občanom Mário Bihári a Ladislav Bihári 



ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Ledecký Miroslav, Maceka Jozet: Majtán Martin, Ing. Rapavý 
Patrik, Surový Juraj, Bc. Varačka Jozef 
PROTI: -
ZDRžALSA:-
Výsledok hlasovania: 
ZA: 8 
PROTI: O 
ZDRŽAL SA: O 
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bolo schválené rozdelenie kúpnych 
splátok za rodinné domy súp. č. 848 a 849 občanom Mário Bihári a Ladislav Bihári. 

UZNESENIE č. 18/2014 k bodu 9. 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach 
SCHVAĽUJE ,..-----,, 
rozdelenie kúpnych splátok občanom Mário Bihári a Ladislav Bihári za roftiňllé ~y súp. č. 848 a 

849. P~d~::~~;~ ~ ;i;;;~·;;~ 
10. Určenie členov komisie na prevzatie Oznámenia funkcií, zamestnaní, činností a 
majetkových pomerov starostu obce za predchádzajúci kalendárny rok v zmysle zákona č. 

357 /2004 Z.z. 

Starosta informoval poslancov, že v zmysle ústavného zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného 
záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v platnom znení je starosta obce povinný 
predložiť vždy do 31. marca Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov za 
predchádzajúci kalendárny rok. Na prevzatie Oznámenia navrhol ustanoviť komisiu - v súlade so 
zákonom 357/2004 Z.z. môže byť členom komisie iba poslanec OZ, pričom komisia musí mať 
aspoň troch členov, tak aby členom komisie bol jeden zástupca každej politickej strany a jeden 
zástupca nezávislých poslancov. 

H 1 a s o van i e č. 9, k schváleniu členov komisie na prevzatie Oznámenia funkcií, zamestnaní, 
činností a majetkových pomerov starostu obce za predchádzajúci kalendárny rok v zložení: Gajar 
Ivan - KDH, Surový Juraj - SDKÚ, Bc. Varačka Jozef - SNS, Bednár Michal - nezávislý 
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán Martin, Ing. Rapavý 
Patrik, Surový Juraj, Bc. Varačka Jozef 
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -
Výsledok hlasovania: 
ZA: 8 
PROTI: O 
ZDRŽAL SA: O 
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bola schválená komisia na prevzatie 
Oznámenia funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov starostu obce za predchádzajúci 
kalendárny rok v zložení: Gajar Ivan - KDH, Surový Juraj - SDKÚ, Bc. Varačka Jozef - SNS, 
Bednár Michal - nezávislý. 

UZNESENIE č. 19/2014 k bodu 1 O. Určenie členov komisie na prevzatie Oznámenia funkcií, 
zamestnaní, činností a majetkových pomerov starostu obce za predchádzajúci kalendárny rok v 
zmysle zákona č. 357/2004 Z.z. 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach 



SCHVAĽUJE 
členov komisie na prevzatie Oznámenia funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomero,v 
starostu obce za predchádzajúci kalendárny rok v zložení: Gajar Ivan - KDH,~vý-Juraj - SDKU, 
Bc. Varačka Jozef - SNS, Bednár Michal - nezávislý. c;;, // 

/ ' v,-
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Podp :fug. Juraj Klein - starosta 

11. Diskusia 

Pán starosta prečítal žiadosť návštevníkov miestnej posilňovne na zakúpenie nových pomôcok 
nakoľko počet záujemcov o cvičenie stúpa, teraz ju navštevuje takmer 70 ľudí. 
Poslanci po krátkej rozprave hlasovali o príspevku vo výške 300 eur, ktorý navrhol poslanec Surový 
Juraj, čo zdôvodnil tým, že to tak majú aj ostatné organizácie„ Ešte pred hlasovaním navrhol Ing. 
Rapavý Patrik, aby dali položkovitý rozpis a nech sa to skontroluje. 
H 1 a s o van i e č. 1 O, k schváleniu príspevku na zakúpenie nových pomôcok do miestnej 
posilňovne vo výške 300 eur 
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán Martin, Ing. Rapavý 
Patrik, Surový Juraj, Bc. Varačka Jozef 
PROTI: -
ZDRžAL SA: -
Výsledok hlasovania: 
ZA: 8 
PROTI: O 
ZDRžAL SA: O 
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol schválený príspevok na 
zakúpenie nových pomôcok do miestnej posilňovne vo výške 300 eur. 

Pán starosta prečítal žiadosť o poskytnutie jednorázovej výpomoci pre rodinu Herákovú z Dolných 
Voderád. Žiadosť odôvodňujú tým, že majú nízke príjmy a vysoké výdavky, že im nevychádza 
zakúpiť knihy pre syna do školy. Pán starosta upozornil, že max. príspevok v takýchto prípadoch je 
stanovený 100 eur, ale len v tom prípade ak má žiadateľ voči obci všetky poplatky zaplatené. Po 
krátkej rozprave dal pán starosta hlasovať. 
Poslanci sa zhodli na obvyklom príspevku vo výške 100 eur s povinnosťou v prvom rade uhradiť 
pohľadávky voči obci. 
H 1 a s o v a n i e č. 11, k schváleniu jednorázovému príspevku pre rod. Herákovú vo výške 100 eur 
s povinnosťou v prvom rade uhradiť pohľadávky voči obci. 
ZA: -
PROTI: Bednár Michal, Gajar Ivan, Ledecký Miroslav, Majtán Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový 
Juraj, Bc. Varačka Jozef 
ZDRžAL SA: Maceka Jozef 
Výsledok hlasovania: 
ZA:O 
PROTI: 7 
ZDRŽAL SA: 1 
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol jednorázový príspevok pre rod. 
Herákovú zamietnutý. 

Pán Ledecký Miroslav skonštatoval, že je prekvapený, keď nie sú kamery tak sa ani nediskutuje. 
Priblížil prítomným svoje sklamanie nad tým, aké reakcie prinieslo minulé zasadanie OZ. On sám 
reagoval na poznámku na internete pod svojim menom, ale po niekoľkých výmenách názorov od 
písania upustil, lebo druhá strana sa začala navážať do jeho detí, rodiny„. Je veľmi skl\\aný nad 
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všetkým tým ohováraním, ľuďom sa nepáči keď sa nič nerobí a ani keď sa niečo robí. Ľudia sa 
nepozastavujú nad hlavnými vecami, ktoré sa budujú a robia v obci. Skonštatoval, že ten kto robí je 
hanený, bitý, linčovaný a likvidovaný. Urobila sa rekonštrukcia verejného osvetlenia, bytovka a 
mnoho ďalších vecí a ľudia aj tak nie sú spokojní. 

Poslanec Bednár sa pýtal pána Matušíka, či spornú záležitosť ohľadom pozemku v blízkosti 
plánovaného zberného dvora riešil s príslušnými orgánmi. Pán Matušík odpovedal že áno, stručne 
zopakoval, že ide o pozemok, ktorý zdedila jeho manželka, figuroval na jej liste vlastníctva, časom 
bol prepísaný na jej zomrelú matku a potom na neznámu osobu, s tým, že ho zoberie do vlastníctva 
Pozemkový fond. A Obec Drahovce dala požiadavku na zameranie tohto pozemku na zberný dvor. 
Pán starosta ukázal na mapke, ktoré časti pozemku sa týkajú plánovaného zberného dvora a podal 
nasledovné vysvetlenie: „Jednu časť Obec odkúpila a ďalšie dve - vlastník Varačka Ján a Karaba 
Jaroslav - má v prenájme. Dal som vypracovať projekt na tú časť, ktorú sme odkúpili 20 x 80 m." 
Pánovi Matušíkovi pán starosta vysvetlil, že by Obec na zberný· dvor nedostala stavebné povolenie, 
keby bol na cudzom pozemku a aj to, že Obec pozemok jeho manželky prepísať nedala a ani s tým 
nemá nič spoločné. Požiadal ho, keď získa potrebné informácie, aby informoval občanov, s čím pán 
Matušík súhlasil. 

Pán Matušík sa ďalej informoval, či sa bude nadstavovať materská škôlka. Starosta podal 
vysvetlenie: „Dali sme robiť projekt na nadstavbu materskej škôlky v tej dobe bola statika dobrá, 
nebola popraskaná, projektant urobil projekt a všetko bolo v poriadku. Podala sa žiadosť o stavebné 
povolenie a vypísalo sa verejné obstarávanie. Pred koncom tohto celého procesu, ktorý trval skoro 7 
mesiacov asi 2 týždne do ukončenia verejného obstarávania ma zavolala pani doktorka MUDr. 
Štefková nech sa idem pozrieť čo sa deje. Prístavba bola popraskaná čomu sa čudoval i prizvaný 
statik. Projektant zavolal statikov z Nitry aj z Trnavy. Zistili, že keď sa prnrábala a pristavovala 
škôlka boli zrejme nedostatočne prevedené základy a zrejme to zapríčinilo tieto závady, alebo bolo 
odvodnenie nedostatočné. Zistilo sa i to, že pri prerábke zdravotného strediska sa urobili priečky 
bez základov a začalo to povoľovať. Takže sa musí znova prerobiť projekt, požiadať o nové 
stavebné povolenie a vyhlásiť nové verejné obstarávanie, na čom sa už pracuje." 

Pán Matušík sa spýtal prečo sa zberný dvor nerobí tam, kde bol naplánovaný. 
Pán starosta odpovedal, že chceme mať v blízkosti jazier pekné prostredie na rekreačné účely, a teda 
tam nie je vhodný zberný dvor, navyše dva roky starosta zháňal investora, nebol záujem nakoľko 
fondy dávali príspevky obciam, ale už skončili a v r. 2015 budú fondy pre podnikateľov. Pôjde o 
podporu výstavby penziónov s kapacitou 40 miest. My plánujeme penzión s re:štauráciou, ihriskami, 
zvieratkami, budú tam koníky, časť priestorov bude vyhradená pre deti navštevujúce CVČ. Maštal 
je obecná, vlastníkom pozemkov je však urbariát. Obec má s urbariátom podpísanú nájomnú 
zmluvu na 99 rokov za účelom výstavby zberného dvora a čističky. Urbariát so zmenou účelu na 
rekreačné a športové účely a možnosťou prenajať pozemok tretej osobe nesúhlasil, ale má záujem 
podpísať nájomnú zmluvu priamo s investorom. Občania budú mať zamestnanie a obec dane. V 
blízkosti domu záhradkárov je zámysel vybudovať amfiteáter. S primátorom Piešťan Ing. Remom 
Cicuttom a starostkou Maduníc Mgr. Alenou Jelušovou rokoval pán starosta na tému o vytvorení 
cyklo a korčuliarskt:i trasy pokračujúcej od Piešťan. Náš pán starosta navrhol, aby starostovia 
okolitých obcí z oboch strán kanála urobili spolok a trasu realizovali dookola. Takže je potrebné 
uznať, že na takomto mieste nie je vhodné realizovať vý·stavbu zberného dvora. Nemôže zostať ani 
na mieste, kde sa teraz nachádza, nakoľko je tam výstavba bytovky. Bude umiestnený na družstve, 
budú tam veľkokapacitné kontajnery, všetko pod dohľadom kamerového systému. 

Ako pán starosta zdôraznil, teraz je prioritou spracovanie žiadosti na kanalizáciu. 
Peniaze, ktoré sme dostali na zeleň, postupne využívame na úpravu obecných priestranstiev a novú 
výsadbu. V súčasnosti je potrebné vykonať orez stromov, ak stromy zasahujú do vysokého napätia, 

je p~ .. trebné osloviť vlastníka, vyžiadať súhlas a orez vykonať za pomoci izolovanej ploši~ 

či--------- 1 
16 r 

,/ 



Poslanci diskutovali o zrealizovanom projekte týkajúcom sa údržby zelene a o jeho financovaní. 
Starosta odpovedal, že boli použité finančné prostriedky určené na zeleň. 
Poslanec Ing. Rapavý sa pýtal, či je vypracovaný projekt na zazelenenie, aké dreviny, v akej 
hodnote sa zakúpili„. 
Starosta odpovedal, že všetko to musí byt', inak sa to nedá. Teraz máme asi 50.000 € na zeleň, na 
všetko bude výberové konanie, aj na vypracovanie projektu a v projekte bude presne stanovený 
počet a druhy drevín a všetky súvisiace prvky. 
Pán Surový sa pýtal čo sa urobilo za 36.000 €,o ktorých sa dočítal na internete. 
Starosta odpovedal, že sa robilo pri úrade, pri kultúrnom dome, okolo kultúrneho domu, výsadba 
stromov na ulici smerom na Voderady a treba pozrieť, čo stojí jeden krík, jedna rastlina, jeden 
strom. 
Poslanec Jozef Maceka sa pýtal, či bol aj výber dodávateľa a prečo poslanci neboli oboznámení, že 
bude výberové konanie. 
Pán Ledecký konštatoval, že keby sa s projektom na zeleň čakalo, kým sa poslanci dohodnú, ešte by 
neboli ani projekty, nakoľko poslanci majú problém sa dohodnúť aj na menších veciach. 
Starosta vysvetlil, že zákon umožňuje, aby firmu vybral on, a to spôsobom, aby verejné prostriedky 
vynaložené pri výbere dodávateľa boli primerané cene a kvalite. 
Finančné prostriedky, ktoré sa použili sú účelovo viazané na zeleň, ich použitie kontroluje subjekt, 
ktorý ich poskytol. 
Starosta ešte raz zopakoval, že každý kto chce pracovať, má možnosť, teraz sme zavalení nielen 
prácou, ale aj vypočúvaním na polícii, na prokuratúre a to nielen starosta, ale aj ľudia, ktorí okolo 
neho pracujú. Tí ktorí chcú, zadarmo pomáhajú. Ak vyjde zberný dvor, kanalizácia, zateplenie MŠ a 
bude sa robiť nadstavba MŠ budeme musieť prijať nejakého človeka, bude tu aj právnik. Starosta si 
vybral pána Sedláčika - stavebného inžiniera, ktorý kontroluje prostriedky z európskych fondov. 
Pán starosta sa vyjadril k internetovej stránke: drahovce.fórum, ktorá je podľa neho nešťastím. 
Všetky príspevky idú z jedného - dvoch zdrojov, sú tam klamstvá, ohováranie. Prispievatelia sa 
podpisujú major, či inak, nie svojim menom, keď niečo chcú nech prídu na úrad za ním a nech 
nezavádzajú a nedehonestujú prácu iných. Je to veľmi zlá situácia, keď tí čo robia, sú pranierovaní. 
Kto chce pracovať a pomáhať stále má možnosť a kto nechce pracovať, nech nezavadzia a 
nepodráža nohy. 
Napríklad obec dostala 27.12.2010 dotáciu na rekonštrukciu zatopených priestorov v kultúrnom 
dome s povinnosťou vyčerpať ich do konca roku. Keďže sme nechceli prísť o túto dotáciu, museli 
sme urýchlene jednať. Keď niekto udá po troch rokoch, ako sme mohli do konca roka vyčerpať túto 
čiastku, a na kontrolu príde NKÚ, prokuratúra a pod„. tak to nepotrebuje komentár. Nehovoriac 
o tom, že ak by nám to neuznali, museli by sme finančné prostriedky zo životného prostredia vrátiť. 
Takže kto by na to doplatil - obec. Zbytok finančných prostriedkov na rekonštrukciu bol z peňazí, 
ktoré prišli navyše do rozpočtu z elektrárne. O výsledku rekonštrukcie kultúrneho domu starosta 
nemusí hovoriť, každý kto má oči vidí že kultúrny stánok je zase kultúrny. V opravenom kultúrnom 
dome máme výdajňu stravy a jedáleň pre cca 50 stravníkov denne, ktorú využívajú hlavne naši 
starší občania, ktorí majú na výber s piatich druhov jedál, tým imobilným sa strava rozváža, ďalej 
centrum voľného času pre 150 detí, divadlo, ktorého činnosť ocenil aj pán prezident, fungujúce 
kino, v sále sa konajú trhy, v suteréne oslavy. Od začiatku tohto roku sme zarobili na prenájmoch 
KD 2.000 eur. Takisto sa snažíme získať peniaze na CVČ nielen zo štátu, ale aj sponzorsky, 2% 
z daní, či cez rôzne inštitúcie, ako napr. z Úradu vlády SR. Všetku túto činnosť robíme pre naše 
deti, pre ich budúcnost', ale aj našu budúcnosť, aby boli kultúrne vzdelcmé, pretože len kultúrny 
človek môže napredovať tým správnym smerom. Predsa nechceme aby nám sedeli v krčmách, 
pretože inú možnosť by im obec nebola schopná poskytnúť. Ide o to, aby obec napredovala nie 
stagnovala. 
Aj finančné prostriedky vynaložené za vopred pripravenú projektovú dotáciu nie sú zbytočne 
vyhodené, pretože keď bude vyhlásená výzva je neskoro riešiť projekty. Keď vieme, že ide výzva, 
vopred pripravíme všetko potrebné, ale zaručiť na 100 %, že dostaneme peniaze nemôže nikto, ani 
pán starosta. 
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Starosta priblížil, koľko práce je denne na úrade, keď má obec napredovať a on je navyše 
zaťažovaný vyšetrovaním na polícii, prokuratúre, teraz práve prebieha aj kontrola z NKÚ, tak kedy 
sa má venovať rozvoju obce. Všetky výsledky podnetov a šetrení budú samozrejme oznámené. 

Pán Nitka Ivan pripomenul nešťastné retardéry na Školskej ulici. Už. pred časom ich občania 
bývajúci v blízkosti žiadali odstrániť. Tak isto kamióny je potrebné presmerovať okolo jazera a na 
Školskej ulici znížiť rýchlosť. Veď aj zákon poznám školskú zónu, obytnú zónu a upravuje 
obmedzeniami cestnú premávku v takýchto oblastiach. 
Pán starosta sa ospravedlnil, že až doteraz museli občania čakať, ale máme na Ministerstve vnútra 
žiadosť na semafory na Staničnú ulicu aj na retardéry ako sú v Piešťanoch pri Auparku. Dotáciu 
sme nedostali, na tento rok výzva zatiaľ nie je, tak retardéry odstránime na vlastné náklady, 
požiadame o značky na jednu aj druhú stranu ulice. 
Pán Nitka upozornil, že retardéry sú zaborené v asfalte aj 5 cm, tak po ich odstránení treba opraviť 
aj asfalt. 

Pán starosta informoval, že sa ide robiť parčík pri pamätníkoch, kde okrem novej výsadby budú 
zrekonštruované chodníky novým asfaltom a obrubníkmi, ako aj o žiadosti od rodičov z MŠ o 
rozšírenie parkoviska pri MŠ. Popri tom ráta aj aby sa opravili aj tieto časti na Školskej ulici a cesta 
do Voderád, nakoľko je obecná. 
Poslanec Surový navrhol aj pri východe z Kalvárie inštalovať značku a priechod pre chodcov. 

Pán Matušík sa pýtal, koľko kontajnerov bude na novom zbernom dvore. 
Starosta odpovedal, že 4 základné veľkokapacitné kontajnery na suroviny, ktoré sa budú samostatne 
separovať. Ďalej sa pán Matušík pýtal, kde sa budú vysýpať smeti, čo sa vysýpali pri maštali. 
Starosta odpovedal, že ak tam niekto vysýpa smeti, tak porušuje VZN a môže byt' za to 
postihovaný. Priestor je určený ako kompostovisko, teda na uloženie zeleného odpadu ako konáre, 
tráva. Stavebný odpad je vyriešený - vozí sa na družstvo. Na smeti majú vlastné nádoby. 

Pán Rusnák žiadal opraviť pri tejto príležitosti aj jamu na dolnom konci Hlavnej ulice. 
Pán Rusnák sa pýtal starostu obce, ako je to s finančnými prostriedkami. Keď niečo potrebuje, či 
len vyberie z banky alebo z pokladne, alebo či má kontrolórku, audítorku, ktoré ho kontrolujú, či na 
každý cent musí mať aj nejaký doklad. 
Starosta odpovedal, že samozrejme všetky použité finančné prostriedky musia byt' vydokladované, 
navyše má schválený rozpočet a použiť môže iba na to, čo je určené v rozpočte. Rozpočet sme ešte 
nikdy neprekročili, do roku 2014 sme preniesli 325.000 eur a teraz sme získali 36.000 eur grant za 
splnenie podmienok rekonštrukcie verejného osvetlenia. Takže do roku 2014 prenášame celkovo 
finančné prostriedky ktoré boli ušetrené vo výške 361.000 eur. Takže zadÍfonosť obce ako zlé 
jazyky tvrdia, je klamstvo a výmysel tých, ktorí neustále našu prácu dehonestujú. Úver ktorý sme 
zobrali na realizáciu verejného osvetlenia vo výške 181.000 eur. sme si ani brať nemuseli. Bolo to 
však pre nás výhodné, nakoľko okrem toho, že sme dostali grant vo výške 36.000 eur, je pre nás 
výhodnejšie splácať financie vynaložené na rekonštrukciu z úspory elektrickej energie, ako keby 
sme investovali vlastné prostriedky. 
Pán Rusnák na slová starostu, že má veľa práce, skonštatoval, že občania ho na to volili. Veľa vecí 
vidieť porobených, na štadióne, v kultúrnom dome, v celej obci, p. Rusnákovi sa veľmi páčia aj 
posedenia pri dychovke pre dôchodcov, ktoré sú vlastne pre všetkých občanov. Kritizovať môže 
každý, no kto robí, ma právo aj robiť aj chyby, len by sme mali byt' súdržnejší, a nie všetko 
kritizovať. 

Pán Marek upozornil, že pri OMFE často parkujú autá z oboch strán aje problém obísť ich. Bolo by 
vhodné urobiť parkovisko, alebo spevnenú plochu. V OMFE majú dve brány, kamióny by mali 
jednou vojsť a druhou vychádzať, no oni von cúvajú. Tiež sa pýtal, či je potrebné vodomer 
umiestniť do vodovodnej šachty mimo domu. ~, 
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Starosta odpovedal, že toto už riešime, chystá sa na stretnutie s majiteľom OMFY a potom bude 
informovať. 

Ohľadom vodomerov usmernil, že voľakedy zákon umožňoval, že vodomery mohli byť aj v dome, 
ale teraz zákon hovorí, že musia byt' umiestnené vo vodovodnej šachte mimo domu. Kto má 
vodomer v dome, je povinný umožniť kontrolu a bude musieť podpísať vyhlásenie, že v prípade 
poruchy na potrubí pred vodomerom nebude požadovať náhradu škody. Vodovod má v správe obec, 
teraz sa rieši kolaudácia, ešte bude potrebné zokruhovať určité časti, zrekonštruovať vodojem. 
Starosta by bol za to, aby po realizácii aj kanalizácia zostala vo vlastníctve a v správe obce. Veď tu 
v obci bola fungujúca prevádzakáreň, mohla byt' zriadená obecná s.r.o., ale to sa nestalo, radšej bolo 
všetko rozpredané. Teraz môže mať obec s.r.o. len v prípade, že si na seba svojou činnosťou zarobí. 
U nás zriadenie s.r.o. prichádza do úvahy v prípade, že urobíme kanalizáciu a tá zostane vo 
vlastníctve obce. 

Poslanec p. Maceka skonštatoval, že nikto nie je proti starostovi, len chceli transparentnú 
samosprávu, čo starosta od začiatku potieral. Chceli komisie, verejné obstarávania za účasti 

poslancov tak ako to bolo v predošlom volebnom období, ale toto sa nedeje, od samého začiatku 
tohto volebného obdobia. 
Starosta reagoval, že hneď na začiatku mu znížili plat, s tým, že mu ho dorovnajú ak budú s jeho 
prácou spokojní, k čomu neprišlo, takže asi spokojní nie sú, pretože jeho plat sa za celé tri roky 
nezmenil, len v rámci valorizácie zo zákona, takže nepochopil ich podnety na prokuratúru 
o obohacovaní sa v rámci platu starostu. O transparentnosti a potieraní by sa dalo dlho diskutovať. 
Komisie vetoval, pretože neboli zriadené v súlade so zákonmi. Pani poslankyňa Mgr. Lajchová dala 
návrh na zriadenie komisií aj s návrhom členov, ktorí vôbec neboli vopred informovaní a niektorí 
nesúhlasili so svojim členstvom. Starosta dal návrh, aby sa poslanci zišli a prerokovali vznik a chod 
komisií tak, aby boli založené v zmysle platných noriem a teda ich potom nemusel vetovať. Tento 
návrh starostu bol poslancami zamietnutý. Ku vzniku komisií sa poslanci na základe návrhu p. 
Surového eMe viackrát vrátili, avšak ku ich zriadeniu neprišlo, nakoľko p. Surový ako navrhovateľ 
odmietal vytvoriť komisie v zmysle platných právnych noriem, tak ako mu to navrhoval 
niekoľkokrát p. starosta a ako aj pred všetkými prítomnými občanmi preukázal prečítaním časti 
zápisníc zo zasadania OZ v dňoch 15.03.2012 a 10.05.2012. Starosta zriaďoval na každý problém 
pracovné skupiny, kde sa členovia priebežne striedali, ale bez nároku na plat a bolo to zároveň aj 
transparentné. Komisie neboli 3 roky zriadené a všetko fungovalo aj s pracovnými skupinami, ako 
aj s poslancami, ktorí chceli pracovať a preukázateľne aj pracovali a nepotrebovali k tomu žiadne 
komisie. Starosta podotkol, že každý kto kandidoval sľúbil pracovať pre rozvoj obce, kto chce, 
pracuje aj bez komisie. 
Pán starosta položil otázku, kto pozval do našej obce ZOMOS. 
Poslanec pán Maceka odpovedal, že on, nakoľko je členom tohto združenia. 

Pán Matušík sa pýtal ako dopadla zabíjačka. 
Starosta odpovedal, že dobre, výťažok pôjde pre deti z CVČ. 

Poslanec pán Surový požiadal o vyčíslenie, koľko obec doteraz zarobila na odpredaji pozemkov. 

UZNESENIE č. 20/2014 k bodu 11. Diskusia 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach 
SCHVAĽUJE 

príspevok na zakúpenie nových pomôcok do miestnej posilňovne vo výške 300 eur 
ZAMIETA ~ 

) 

jednorázový príspevok vo výške 100 eur pre rod. Herákovú 
BERIE NA VEDOMIE 

/ 
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podnety a informácie poslancov a starostu 

p ŕs'.' Ing. Juraj Klei~-starosta 
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12. Záver 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu p. starosta obce poďakoval poslancom a všetkým 
prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil. 

Drahovce 06.03.2014 

Zapísala: Mgr. Varačková Mária 

Ledecký Miroslav „ „ ... 
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Ing. Juraj Klein 
starosta Obce Drahovce 
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